
 
 
 

 

Jaarverslag 2023 

 

 
1. Bestuur 

 
Bestuurssamenstelling per 31 december 2023 

 
Voorzitter: 

- Mart Verheijen  (sectie: toeleveringsbedrijven) 
 

Bestuursleden: 
- Hans van de Laak   (sectie: primair) 

- Fons Verbeek  (sectie: primair) 
- Jeroen Doornenbal  (sectie: toeleveringsbedrijven) 
- Marc Pruijssers  (sectie: onderwijs) 

- Jos Caubo   Programmasecretaris 
 

Secretariaat: 
- Ine Willemse   (administratie) 
- Jos Caubo   (programmasecretaris) 

 

 
Bestuursvergaderingen 
Het bestuur vergaderde in 2023 vijf keer, te weten op 

- 16 februari 
- 20 april 

- 1 juni 
- 21 september 
- 23 november  

 
(Verder vond er op 2 november evenals in 2022 een korte ‘inspiratielunch’ met 

enkele leden plaats, waarin gedurende twee uur enerzijds het bestaande 
ledenbeleid tegen het licht werd gehouden en anderzijds suggesties voor nieuwe 
ledenbijeenkomsten werden besproken). 

 
 Globaal komen de volgende thema’s in de bestuursvergaderingen aan de orde:  

- Strategie- en ambitiebepaling TuinBouw Businessclub  

- Vaststellen beleid (koers) en (speciale) bijeenkomsten  

- Vaststellen en evaluatie werkzaamheden, activiteiten secretariaat  

- Beoordeling lidmaatschap kandidaat-leden en vaststellen ledenbeleid  

- Evaluatie bijeenkomsten  

- Vaststellen jaarrekening en financieel beleid  

- Voorbereidingen speciale bijeenkomsten  
 

 
 

 
 
 

 
 

 



 

 
 

 

2. Ledenbijeenkomsten 
 
 

Bijeenkomst 31 april: HAS Food Experience 

Wat wás het weer een geslaagd feestje, de HAS Food Experience op 31 januari 
j.l. Voor alle duidelijkheid: niet 'voor de leuk', maar een feest van inspiratie en 
frisse nieuwe ideeën van de studenten. Het was voor de bezoekers geweldig om 

te zien hoe 'de consumenten van morgen' tegen de bestaande foodsector 
aankijken en op welke manier zij hebben nagedacht om nieuwe  producten of 

concepten te ontwikkelen. Niet altijd 'klaar voor de markt', maar in elk geval 
ánders, onbevangen, origineel en verrassend! De opkomst vanuit de leden van 
de TuinbouwBusinessclub viel wat tegen, maar zoals meestal kregen de 

thuisblijvers ongelijk.  

2 maart: Champions League in Horst 

Een stralende prille voorjaarsdag in Horst was het decor van een geslaagde 
ledenbijeenkomst bij Munckhof Fruit Tech Innovators en Christiaens Group. 
Vooraf waren beide bedrijven in de uitnodiging aangekondigd als 'de Champions 

League van de mondiale agrotech', en daar bleek geen woord van overdreven. 
Wát een onvoorstelbare passie, kennis, kunde en entrepeneurship, bij beide 
bedrijven, geweldig om te zien! Eigenaren Henri Michiels en Han Smits hielden 

een inspirerend verhaal over strategie en specialisatie van Munckhof Fruit Tech 
Innovators, gevolgd door een boeiende rondleiding in de fabriek. Vervolgens 

was het de beurt aan Christiaens Group, de op nog geen twee kilometer afstand 
gelegen marktleider in 'turnkey totaaloplossingen' voor de champignonteelt. 
General manager Edwin van Rensch hield een gedreven betoog over dit unieke 

bedrijf, waarna de leden van de businessclub ook hier een rondleiding door de 
fabriek kregen. Schrijver dezes, als non-techneut zwaar onder de indruk van 

alle technologische hoogstandjes, moest tijdens de tour door de fabriek lachen 
om de nuchtere opmerking van Roland van Doremaele (collega Edwin van 
Rensch): 'ach, in de basis zijn we gewoon een ijzerboer'.  

De Horster Champions League werd afgesloten met een netwerkborrel en een 

subliem verzorgd walking dinner van 'huiscateraar' Kaneman.  

 

8 juni: Circulaire reststromen: afval bestaat niet 

Een mooie opkomst van ruim 50 leden, twee boeiende sprekers, een heerlijke 
zomeravond en een voortreffelijk walking dinner: alle ingrediënten waren 

aanwezig om van ons bezoek aan het Organic Nutrition Centre in Ysselsteyn een 
top-bijeenkomst te maken. En dat werd het dan ook! Het verhaal van eigenaar 

Gerard Sikes toonde aan dat entrepreneurschap niet alleen over hoge bergen 
gaat, maar soms ook door diepe dalen. Een kwestie van 'soms zit het mee, 

soms zit het tegen'? In elk geval is het zaak om niet alleen maar vooruit te 
kijken, maar soms ook even stil te staan en terug te kijken, zo hield hij de 
aanwezige leden voor. Mooi om te horen en zien hoe Gerard samen met zijn 

vrouw Karin en kinderen Vera, Jessy en Willem in deze woelige tijden als echt 
familiebedrijf een uitdagend en innovatief project heeft ontwikkeld! 

Vanuit het PlatformTuinbouwreststromen hield projectleider Patrick Lemmens 
een enthousiasmerend betoog over de successen en ook de tegenvallers bij het 

laten groeien van het Platform. De vraag van een van de leden of de door  



 

 

 

 

Patrick gesignaleerde noodzaak van méér afvalstromen niet wordt ingehaald 
door de ontwikkelingvan nieuwe teelten bleef onbeantwoord, maar was 
niettemin wel een echte doordenker! 

5 oktober: energievoorziening voor de tuinbouw 

Dát was een tijdje geleden, dat we ruim zestig leden mochten verwelkomen bij 
een ledenbijeenkomst! Het programma op 5 oktober bij medelid Pieter Wijnen 
van Wijnen Square Crops was er dan ook naar: boeiend, actueel als zeker ook 

verrassend! Pieter trapte zelf het rijtje sprekers af met een presentatie waaruit 
duidelijk werd dat je als teler tegenwoordig véél verstand van energie moet 

hebben om op dat gebied toekomstbestendige beslissingen voor je bedrijf te 
nemen! 

Vervolgens kreeg Hans Schoenmaekers van Last Energy het podium, waarbij hij 
de aanwezigen meenam naar de reeds bestaande toekomst: kleinschalig 
kernenergie installaties die ook voor de tuinbouw inzetbaar zijn. Spannend! 

Projectleider Bas Wetzelaer van de provincie Limburg ging hierna in op de rol 
van de provincie hierbij, waarbij duidelijk werd dat de provincie vooralsnog geen 

risicodragende rol zal nemen op het gebied van energietransitie. Regionaal 
portefeuillehouder voor Noord- en Midden-Limburg Thijs Kuijpers sloot het rijtje 

sprekers af, waarbij hij zich aan zijn belofte hield om niet 'met meel in de mond 
te praten': hij sprak klip en klaar uit kernenergie voor de tuinbouw niet als 
realistisch te zien, en verklaarde zich tevens warm voorstander van geothermie. 

Gespreksleider Eric Titulaer, voor veel leden een oude bekende, leidde aan het 
einde de boeiende paneldiscussie.  

Na een rondleiding naar de biomassa installatie was het tijd voor de traditionele 
afsluitende netwerkborrel en andermaal een voortreffelijk walking dinner. De 

vele positieve reacties vanuit de leden gaven aan dat dít soort bijeenkomsten 
precies dat biedt waarvoor leden komen: informatief, inspirerend en in het 
netwerk! 

 

Bijeenkomst Supply Chain Valley 7 december 2024 

De laatste ledenbijeenkomst van 2024 was een thuiswedstrijd, te weten bij 
Supply Chain Valley in Venlo. Het was in meerdere opzichten een bijzondere 

bijeenkomst. Niet alleen was het met maar liefst 60 (!) aanwezige leden de best 
bezochte bijeenkomst van 2024, ook was er een wisseling van de wacht. 

Omdat voorzitter Mart Verheijen na ruim vier jaar besloten had niet voor een 
nieuwe termijn te opteren, had het bestuur enkele weken geleden medelid John 
Korsten benaderd als mogelijke nieuwe voorzitter. De uitkomst van deze vraag 

was positief, met als gevolg dat het bestuur tijdens de bijeenkomst bij Supply 
Chain Valley bekend kon maken dat John -uiteraard samen met het bestuur- de 

komende jaren de kar van de TuinbouwBusinessclub gaat trekken. Proficiat John 
en veel succes! 

De bijeenkomst bij SCV begon met een boeiende rondrit per bus langs alle 
nieuwe ontwikkelingen op Greenport Venlo. Medelid Ruud van Heugten 

informeerde ons als een volleerde toergids over alle ins en outs van de enorme 
logistieke hotspot die GPV de afgelopen jaren is geworden. 



 

 

 

 

Na deze busrondleiding was het de buurt aan Marleen Verberkt, de nieuwe 
manager Community International van SCV. In haar presentatie ging ze in op 
de ambitieuze samenwerking die hier in de vorm van SCV door de regionale 
logistieke sector is opgestart. Vervolgens ging Ruud van Heugten nog nader in 

op de achtergronden van de ontwikkelingen en projecten die we vanuit de bus 
hadden bekeken. Jan Vorstermans praatte ons in zijn rol als voorzitter van het 

cluster Agrologistiek tot slot bij over de opzet en plaats van dit cluster binnen 
SCV. 

Met een gezellige netwerkborrel, een zoals altijd uitstekend Walking Dinner én 
met live pianomuziek van pianist Willem Suilen werd deze geslaagde laatste 

TBBC-bijeenkomst van 2023 afgesloten. 

 

3. Ledenbestand  

 
Op 31 december 2022 bedroeg het aantal leden 96  
Op 31 december 2023 bedroeg het aantal leden 98  
   
 

Het bestuur besteed elke bestuursvergadering aandacht aan het bespreken van 
potentiële leden, en oriënteert zich voortdurend op nieuwe aanwas om het 
ledenbestand zowel kwalitatief als kwantitatief op niveau te houden. 

 
 

 


